
 

  

Zápis z porady vedení konané dne 3. 12. 2018 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Bartošek, Křenek, Šrubařová, Kohoutková, Malinka 

(vzdáleně), Zeman, Holub, Rebok, Regner (vzdáleně), Vičar, Krejčí  

1. Zprávy z uplynulého týdne 

 Ředitel informuje o schůzce s paní kvestorkou na RMU 26. 11. ohledně stavby 

na Botanické (za účasti zástupců FI a RMU) – přeložení kabelů v souvislosti se 

stavbou je považováno za prioritní, je plánováno uhradit mimo Národní 

investiční program. Nový spodní sál by měl být hrazen z prostředků projektu 

C4E, během jednání na RMU ředitel upozornil, že prostředky projektu nemusí 

být dostačující. Dislokace – do 15. 1. by měl být hotový projekt včetně 

nacenění, další schůzka na RMU bude svolána koncem ledna, kdy bude 

dislokace dořešena. Ve čtvrtek 6. 12. se bude konat schůzka ředitele 

s kvestorkou. 

 M. Veselý informuje o schůzce na LF ohledně elektronické evidence pracovní 

doby. Nasazení elektronické evidence na ÚVT bude dále diskutováno, před 

ostrým provozem je třeba dobře připravit, včetně podpůrné dokumentace 

(směrnice). Paní tajemnice připraví podklady k diskusi o pracovní době (pevná 

nebo pohyblivá) jako východisku pro směrnici k nasazení elektronické 

evidence.  

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

 Motivační program – P. Holub zaslal návrh aktualizovaného motivačního 

systému pro zvyšování výkonu a kvality v oblasti VaV členům kolegia (ve 2 

variantách – excelence a všeobecná podpora). Ředitel žádá divizní o zaslání 

vyjádření k oběma variantám s důrazem na případné protiargumenty k variantě 

excelence. Konečné rozhodnutí o finální podobě motivačního programu bude 

učiněno na jednání kolegia 17. 12. 

 Zpráva ohledně technických konzultací budoucího systému – M. Veselý 

informuje o současném stavu technických konzultací: budou dvoukolové, 



  

momentálně jsou připravené technické specifikace pro první kolo konzultací. 

V nejbližší době bude zakázka vypsána (zodpovídá ÚVT). 

 

3. Vnitřní kontrolní systém – situační zpráva   

 Členům kolegia byla zaslána zpráva z VKS ohledně kontrol r. 2018. Ředitel 

vyslovuje poděkování za pečlivé provedení všech kontrol. Současně žádá PED o 

dodání kompletního přehledu doporučení ze všech kontrol a žádá divizní o 

kontrolu realizace těchto doporučení. Systém podpory kontrol bude doplněn o 

informaci divizních, že kontrola byla provedena (zodpovídá DIS); divizní 

odpovídají za realizaci opatření, která z kontrol vyplývají. 

 

4. Příprava na evaluační pohovor s vedením MU 21. 1. 2019 

 Evaluační pohovor ÚVT s vedením MU proběhne 21. 1. mezi 9:00 – 10:30. 

Složení reprezentace za ÚVT bude upřesněno. Podklady bude potřeba zaslat 

na RMU do středy 16. 1. Ředitel žádá divizní o přípravu podkladů pro plnění 

dlouhodobého záměru ÚVT r. 2018 (+ plánu na r. 2019) s termínem do 21. 12., 

bude dále diskutováno na jednání kolegia 7. 1. 

 V této souvislosti ředitel dále žádá o přípravu osnovy Výroční zprávy ÚVT, 

ideálně ještě před 21. 12. (odpovídá M. Vičar). 

 

5. Zprávy od divizních 

 Tajemnice žádá divizní o dodání podkladů pro uzavření dohod od 1. 1. 2019 a 

rovněž případné změny úvazků na projektech. Dále upozorňuje na termín 

uzavření docházky a zadání dovolené a případných cestovních příkazů do 

10.12.; služební cesty realizované po tomto termínu musí být obratem 

vyúčtovány. 

 A. Křenek informuje o přetrvávajících problémech se switchi na sálech 

(Juniper), zítra bude rozhodnuto o případné reklamaci. 

 B. Regner informuje o průběhu veřejných zakázek na licence na r. 2019 (v 

jednání je možnost úhrady licence Microsoft z úspor projektu MUNI4Students). 

 M. Vičar informuje o probíhající přípravě podoby PF 2019 pro ÚVT na základě 

návrhu od RMU (elektronická verze).  

 M. Vičar dále informuje o zprávě ohledně převodu webů v Umbraco do nového 

vizuálního stylu v newsletteru MUNI. 

 Kromě slidů na obrazovkách na fakultách jsou v přípravě grafiky pro 

přihlašovací obrazovky na PC propagující IT služby na MUNI v univerzitních PC 

studovnách. 

 

 

6. Různé 

 Poslední kolegium ředitele v tomto roce se bude konat 17. 12., další pak 7. 1. 



  

 Certifikáty – podle informací z CESNETu by měla být v dohledné době 

podepsána základní smlouva s PostSignum. Smlouva na poskytování služeb 

RA (na MU) prozatím podepsána nebude.  

 

7. Informace z projektové podpory 

 Odbor výzkumu RMU zve na seminář s názvem „Hodnocení výzkumu v ČR: 

srozumitelně pro akademickou praxi“, který se koná dne 10. 12. 2018 ve 13 

hodin v místnosti č. 300 na Komenského náměstí 2. Zaměřen je na širší 

akademickou veřejnost. Přednáška přinese především detailní přehled principů 

transformujícího se hodnocení výzkumu v ČR, ale budou zmíněny i jeho efekty 

na chování oborů a koncepty hodnocení výzkumu ve vnitřním prostředí 

univerzity. Předpokládaná délka setkání bude asi 1,5 hodiny (včetně diskuse). 

Vzhledem k omezené kapacitě místnosti (cca 80 míst) prosíme o registraci zde. 

Celá pozvánka v pdf zde. 

 Partnerský projekt GA ČR A. Křenka s VŠCHT na r. 2019 – 2021 byl přijat 

k financování (Zpřesnění molekulárně mechanických potenciálů léčivům 

podobných molekul metodou property map). 

 Dále byl přijat k financování partnerský projekt H2020 SAPPAN P. Čeledy 

(Sharing and Automation for Privacy Preserving Attack Neutralization, délka 3 

roky). 

 

Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSccCeJ9Ons18uMET7MNuGpF74B6N4z3EE5Mu7ad_sVJsaSn4w/viewform?usp=sf_link
https://is.muni.cz/auth/do/rect/metodika/VaV/vyzkum/32243207/35613954/2018-12-10_Hodnoceni_vyzkumu_pozvanka__002_.pdf

